## The Bistro Breakfast Menu 小酒馆早餐菜单





English Muffin Sunshine Breakfast 英式玛芬阳光早餐



Breakfast Taco 早餐卷

Scrambled Egg with your choice of Smoked Bacon, Ham or Beef Brisket together with imported Cheddar Cheese on a Toasted English Muffin. A perfect way to start the morning.

烤制的英式玛芬盖上炒蛋选配烟熏培根、火腿或牛胸肉,浇上进口切达芝士。 完美早晨由此开始。

Scrambled Eggs with your choice of Bacon, Ham, Beef Brisket together Fresh Jalapeno slices, Fresh Avocado and our own Homemade Chili Sauce in flour tortilla wrap...A Fantastic Early Morning Wake Up Call.

薄饼裹上炒蛋选配熏肉、火腿、牛胸肉,配上新鲜的墨西哥辣椒片、牛油果、自制辣椒酱… 唤醒你的一天。



Ham and Egg Sandwich on Fresh Sourdough Bread 火腿鸡蛋三文治

Smoked Ham and Scrambled Eggs on our Famous Sourdough Bread with Melted Pepper Jack Cheese

美味酸面包夹上烟熏火腿、炒蛋,再配上 化开的胡椒奶酪。



Fresh Fruit Plate 新鲜果盘

A selection of the Finest Fresh Seasonal Fruits

精选当季新鲜水果

## The Bistro Lunch Menu 小酒馆午餐菜单



Grilled Cheese Sandwich... With a Twist 烤芝士三文治

This simple but All-Time Great Sandwich is made from the finest blend of Mozzarella, Cheddar Cheeses and Grilled on Fresh Sourdough Toast over Lychee Wood and Charcoal....For a twist, add a fresh homegrown tomato slices and fresh jalapeno slices.

这是一款简单而美味依旧的三文治, 由荔枝木和荔枝木 炭火现烤新鲜酸面包, 配上精选上好马苏里拉奶酪、切 达芝士, 加上新鲜自产的西红柿片和墨西哥辣椒片制作 而成。



China's Finest BLT-"Bacon Lettuce and Tomato" Sandwich 中式上 好培根生菜西红柿 三文治

This Sandwich Classic has been adapted to our local market by using smoked Hunan Pork Belly Marinated. Served with tomato's slices and fresh lettuce on toasted sourdough bread. Add Fresh Jalapeno Slices if you're brave enough.

这款经典三文治是专为适应本地口味而配制的,是选用湖南五花肉,精心腌制,烟熏烤制,配上西红柿片、新鲜生菜、烤酸面包制作而成。您也可以加点新鲜墨西哥辣椒片,挑战一下您的味蕾。



Grilled Chicken Wrap 烤鸡肉卷

Tender Juicy Chicken and Thighs Marinated in our Special Citrus Marinade and grilled with Fresh Lettuce, Dijon Mustard, Avocado and Bean Sprouts on a Spinach Wrap, this wrap is both great tasting and very healthy.

用我们独家秘制的橘酱腌制的鲜嫩多汁的鸡肉、鸡腿肉,精心烤制,配上新鲜生菜、第戎芥末、牛油果、豆芽,裹上菠菜卷,健康又美味。



Our Original HPGC Hot Dog 海逸经典热狗

Your Choice of 100% Beef Hot Dog on a Fresh Toasted Sesame Bun with all the trimmings

精选 100% 牛肉热狗肠,配上新鲜烤芝麻面包及各种配菜。



Tim's Smokehouse Original Texas BBQ Brisket Sandwich Tim 经典德克萨斯烤牛胸肉 三文治

We take the finest imported Australian Beef Briskets and slow cook them over our own Lychee wood for up to 24 hours to create the most tender juicy brisket you will ever taste. It is truly unique. Chopped or sliced with your choice of sauce and trimmings on your choice of toasted Sourdough Bun or Texas Toast. They are Texas "Sized" but also Texas "Good". Even they are huge, one might not be enough.

我们精选上好澳洲牛胸肉,用荔枝木精心慢烤烹饪长达 24 小时,为您奉上最鲜嫩多汁的牛胸肉。真正的独一无二。配菜可以为您切碎或切片,也有烤酸面包和德克萨斯面包供您选择。有德克萨斯的那么"大",也有德克萨斯的那么"好"。虽然它够大,但您可能还是会觉得吃不够。



Maggie's Angus Burger Maggie 安格斯汉堡

Our Favorite with the Finest Blend of Australian Angus Beef Patties with all the Trimmings on a Toasted Sourdough Sesame Bun with Melted Cheddar Cheese. Add in our Special, One of a Kind, Homemade Steak Sauce and you Truly have a Special Burger. Maggie's Favorite.

由上好的澳洲安格斯牛肉饼配上烤芝麻酸面包和各种配菜,抹上化开的切达芝士,搭配独一无二的自制牛肉酱汁,制作而成的最受欢迎、且独具特色的汉堡。Maggie 的最爱。



Spicy Jalapeno Burger 香辣汉堡



Roasted Chicken Wings 烤鸡翅

Your Choice of Pickled or Fresh Homegrown Jalapenos together with our Angus Beef Patties on a Toasted Sourdough Sesame Bun with Melted Pepper Jack Cheese. Be careful, this Burger has a "Kick" to it.

任选腌制墨西哥辣椒或海逸产的新鲜墨西哥辣椒, 搭配安格斯牛肉饼和芝麻酸面包, 抹上化开的胡椒奶酪制成我们的香辣汉堡。你可能会喜欢上它喔。

Roasted Chicken wing

烤鸡翅

¥28/4 支; ¥48/8 支 ¥28/4pcs; ¥48/8pcs



Mushroom and Swiss Burger 香菇瑞士汉堡

Our Version of the Classic Burger with our own Sautéed Mushrooms, Caramelized Onions, Fresh Melted Swiss Cheese, Angus Beef Patty on a Toasted Sourdough Sesame Bun Together with our Special Steak Sauce.

海逸版经典汉堡: 由烤好的酸面包配上腌好的香菇、翻炒过的洋葱、鲜化开的瑞士芝士、安格斯牛肉饼, 搭配特色牛肉酱汁制作而成。



Chicken Leg 鸡腿

¥ 28 Chicken leg

烤鸡翅

¥ 28/支 ¥ 28/pcs